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      Sekretær 

Bente Stryger Hansen 

      Rosenvang 26 

      4990 Sakskøbing 

  

 

                   Sakskøbing, den 26. marts 2015 
 

 
Til stede var: Kurt Wiell, Lynge Thang Jørgensen, Sven Erik Nyman, Kurt Johansen, Anne-Lise 
Ibsen, Preben Albers og Bente Stryger Hansen.  
 
 

Referat fra repræsentantskabsmøde den 26. marts 2015 på Sukkertoppen i Sakskø-
bing.  
 
Kurt Wiell bød velkommen. 
Særlig velkomst til direktør for Badminton Danmark: René Toft og Projektleder for Badminton 
Danmark og DGI samarbejdet om udvikling af badminton, Ib Møller Petersen. 
 
 

1. Godkendelse af stemmeberettigede klubrepræsentanter samt konstatering af, hvem der i 
øvrigt deltager i mødet med eller uden stemmeret.  
- Fremmødte: 9 klubber og 31 deltagere incl. 7 deltagere fra Bestyrelsen for Badminton 

Lolland-Falster samt 1 deltager fra Badminton Danmark og 1 deltager fra Badminton 
Danmark og DGI samarbejdet. I alt: 23 stemmeberettigede. 

 
2. Valg af dirigent. 

- Erik Høi valgt som dirigent.  
 

3. Beretning aflægges om kredsens virksomhed, vedhæftet den endelige dagsorden. 
- Erik Høi takkede for valget. Repræsentantskabsmødet var lovligt indvarslet. 
- Bestyrelsens beretning. Alle beretninger var udsendt. Ej spørgsmål til de fremsendte 

beretninger. 
- Kurt Wiell: Vi har prøvet meget intenst at komme ud med budskaber til klubberne. Med-

lemstal kommer i april. Ungdomsmedlemstal er sandsynligvis gået tilbage. Dato 26/9-
2015 er Badmintonsportens dag. Bestyrelsen har foretaget klubbesøg hos Holeby, 
Horslunde, Nr. Alslev og Stokkemarke.   
 
SU 

- SU-formand: Sven Erik Nyman.  
- Nogle klubber ønsker at Serie 1 laves om ligesom Serie 2, hvor der er 5 herrer og 3 

damer, da nogle klubber har problemer med at skaffe spillere. 
- Ukendt spiller kan fremadrettet ikke lade sig gøre. Spillere skal oprettes med fornavn 

og efternavn. 
- Der er flyttet rigtig mange kampe i år. Hvis en kamp skal flyttes, så skal det højest være 

1 uge før. 
- Helle Søgård fra Stubbekøbing: Det er et problem især om lørdagen, da det går ud 

over klubånden og det ødelægger klublivet når kampe flyttes til hverdagsaftener. Det er 
vigtigt, at der afvikles så mange kampe som muligt.  
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- Badminton People virker rigtig godt. Alle holdkampe er gennemsigtige. Alle holdsedler 
kan tjekkes. Ulovlige spillere kan konstateres. Spillerudvalget har tjekket alle kampe. 
Der er taget point fra nogle klubber. Reglerne skal følges. 

- René Toft. Formanden skal skrive til den der har skrevet brevet, at et enigt repræsen-
tantskabsmøde har givet fuld opbakning til måden kampene er håndteret på.  

- BD’s Repræsentantskabsmøde i januar kan ændres til november. Det blev vedtaget at 
det fremover skal holdes i januar. 

- Opfordre til at andre klubber f.eks. Rødby kan byde ind ved afholdelse af LF-
mesterskaber, da Sakskøbing Sportscenter har meget stramme regler, hvor der ikke 
tages hensyn til det sociale aspekt og klubmiljø. 

- Rødby spilledage lørdag, søndag og mandag. Kan finalerne flyttes til week-enden ef-
ter? 

- Helle Søgård fra Stubbekøbing: Det tekniske i Badminton People. Man bliver ofte kob-
les fra og man skal huske at gemme hele tiden. Navnene på udeholdet forsvinder ofte. 
Kurt Wiell kontakter Anders Jørgensen i Badminton Danmark. 

 
UBU 

- UBU-formand: Lynge Thang Jørgensen. 
- Kredstræning er gået rigtig godt med flere deltagere og flere piger end sidste år.  
- Kredstrænere: Tine Sonn ønsker at stoppe og Thomas har fået en kæreste i Jylland, 

men vi er glade for at Kim Vennegård har sagt ja til at være kredstræner. Fremadrettet 
14 træninger og 4 gange pigetræning i den ene ende og drengetræning i den anden 
ende af hallen. Fokus på struktur, vilje og engagement, teknik og taktisk træning og 
nogle nørdedage eks. slag med problemer. Udtagelsesstævne er fastlagt til søndag 
den 6. september 2015. Den 3.-4. oktober 2015 arrangement med overnatning i Saks-
købing. 

 
USU 
USU-formand: Preben Albers. 

- Planlægningsmøde torsdag den 21. maj 2015 i klubhuset i Sakskøbing. Indbydelser 
sendes snarest muligt. 

- Kurt Wiell: 1-2 træner kursus: 24 har gennemført kurset og vi påtænker at uddanne fle-
re. 

- Træner uddannelser bliver fremadrettet  koordineret med DGI jf. samarbejdet.  
- Lynge Thang Jørgensen: Opfordring til at sende helt unge mennesker på kursus, da 

der er nogle som rigtig gerne vil deltage. 
 

Alle beretninger blev vedtaget. 
 
                     

4. Kassereren forelægger budget for den kommende sæson, vedhæftet. 
- Budget fremsendt i forvejen.  
- Budget 2015-2016: Overskud kr. 250. 
- Badminton Danmark har vedtaget at regnskabet fremadrettet ændres til kalenderåret. 
- Budget for 2015-2016 er vedtaget. 

                                                                                                                                    
5. Behandling af indkomne forslag (herunder også evt. forslag til lovændringer). 

- Ingen forslag, derfor udgået. 
 
 

6. Valg af bestyrelse, jfr. §17: 
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a) Valg af formand: Kurt Wiell blev valgt for 2 år. Kurt Wiell oplyste, at det bliver hans sid-
ste periode som formand. Derfor opfordrede han til, at tænke over hvem afløseren kun-
ne være om 2 år. 

b) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. På valg er Bente Hansen og Lynge Thang Jørgensen  
Bente Hansen og Lynge Thang Jørgensen blev begge valgt for 2 år. 
Forslag til suppleant til bestyrelsen (gerne en yngre person):  
René Toft. Evt. suppleant i praktik. 
Årshjul for alle funktioner bliver lagt ud på BLF’s hjemmeside. 
 

c) Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
- Jan Rasmussen blev valgt for 1 år. 

 
7. Valg af seniorspilleudvalgsmedlemmer. (ældrebadminton / LF-mesterskaber for veteran, 

motionister) 
- Erik Høi blev valgt for 1 år. 
- Jens Ibsen blev valgt for 1 år. 

  
8. Valg af ungdomsspilleudvalgsmedlemmer. 

- Jens Klemmensen villig til genvalg, Luise Hansen fra NBK og Morten Reitz fra Nakskov 
ønsker også at indgå i ungdomsarbejdet. 

- Jens Klemmensen blev valgt for 1 år. 
- Luise Hansen blev valgt for 1 år. 
- Morten Reitz blev valgt for 1 år. 

 
9. Valg af bredde- og uddannelsesudvalgsmedlemmer. 

- Sune Hansen blev valgt for 1 år.   
- Morten Jensen blev valgt for 1 år. 
 

10. Valg af 2 revisorer. 
- Erik Høi blev valgt for 1 år. 
- Walther Harenberg blev valgt for 1 år. 

 
11. Valg af 1 revisorsuppleant. 

-  Hans Erik Thage blev valgt for 1 år. 
 

12. Eventuelt. 
 Thomas Wiell: Kan veteraner rykkes ned til 35 år?  

Sven Erik Nyman: F.eks.: 2 rækker: 35-40 år og 40 år-opefter. Spillerudvalget analyser al-
deren på spillerne. 
René Toft: Udnævnelse af æresmedlem hos Badminton Danmark, 13 personer i hovedbe-
styrelsen har accepteret kredsens indstilling af: Sven Erik Nyman som fik nål, diplom og 
blomster for værdsættelse af et flot arbejde. 
Kurt Wiell: også tillykke fra kredsens side. 
 

  
 Derefter: 

1. Orientering om Badminton Danmark og DGI samarbejdet. 
- Præsentation af vision for udvikling badminton v/ Ib Møller Petersen. 
  

 2.   Oplæg til formidlingsstruktur fra kreds til klub/medlem. 
- Præsentation v./René Toft 

 
 3.   Orientering og drøftelse af gruppearbejderne fra Midtvejsmødet. ”I har serve-retten!” 
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 -     60+ samarbejdet v/KurtWiell 
 -     Kommunikation kreds, klub, medlem og fastholdels af medlemmer v/Kurt Wiell 

- Strukturere indmeldelser, så indmeldelsesblanketten er ens i alle klubber. Blanketten  
skal også indeholde fødselsdag og årstal. 

- Kommunikation i klubberne. Husk også på de sociale medier. Det er ikke længere nok  
at sætte information op på opslagstavlen i hallen. 

   
 -     Samarbejde på tværs i klubberne v/Anne Lise Ibsen 

- Badminton på toppen. Naboklubber finder sammen om fastholdelse, rekruttering og di-
plomturneringer. 

 
 -     Badminton i folkeskolen – uformelt badminton v/Preben Albers 

- Samarbejde med Ellekilde skolen. Nye ungdomsspillere til SaBTK. 
- Hyg ind i hallen i Sakskøbing i 2 timer hver tirsdag med 16-20 spillere. Dette genererer 

også nye medlemmer. 
 
 -    Orientering fra kredsen v/Kurt Wiell 

-  Henvendelse vedr. landskamp i uge 15 
- Samarbejde med DGI vedr. Badminton Camp uge 27 på Bogø 
- Projekt åbne haller. Opfordrer til at man deltager i det nye møde i foråret. Når Kurt Wiell 

har modtaget information om datoen, så sendes information herom ud til alle klubber. 
 

4.   Ordet frit. 
-  Ingen bemærkninger 

 
Kurt Wiell: Tak til dirigenten og til fremmødet. 
 
Mødet sluttede kl. 22:15. 
 
Sekretær, Bente Stryger Hansen – Badminton Lolland-Falster 


